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Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 
Zápis                                        Z6/008 

 
z  8. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 02.02.2012  

v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 
 

Materiály: Rozneseny /27. 1. 2012 včetně nosiče CD/ 
 

Materiály rozdané u prezence:  
6.3 Doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci“ 
6.4 Rozpočtové opatření č. 1/2012 – doplnění 
Zápis 27. RMČ Brno-jih R6/027 ze dne 11.01.2012 
 
Program zasedání: 

1. Zahájení 
2. Slib člena ZMČ Brno-jih   
3. Regresní náhrada České republice – Ministerstvu pro místní rozvoj, Praha 1 
4. Návrh zastupitelky pí Jiřiny Bočkové ke znovu projednání bodů 6.3, 7.1 a 8.2 z            

6. zasedání ZMČ Brno-jih Z6/006 ze dne 24.11.2011 
5. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Brno-jih  
6. Rozpočtová opatření  
7. Různé 

 

Přítomni:  18 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
Nepřítomni:  Petr Suchomel (omluven) 
                        
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.00 h – stav  17 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 8. zasedání ZMČ Brno-jih.   
Konstatoval, že program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály (+ nosič CD)               
27. 1. 2012, které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny. U prezence zastupitelé obdrželi                     
nový bod 6.3 Doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné 
realizaci“ a nový bod 6.4 Rozpočtové opatření č. 1/2012 – doplnění. Původní bod 6.3 – 
vyřadit a místo něj zařadit 6.3 a dále do programu 6.4.  
 

1.1 Program zasedání 
Hlasování o návrhu programu zasedání: 
Hlasování:  pro –17        proti – 0           zdržel se – 0    /p. Budín  do složení Slibu nehlasoval/ 
Program zasedání byl schválen. 
 
1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

p. Mgr. Josef Mach 
p. Pavel Švarc 
Hlasování: pro – 17   proti – 0    zdržel se – 0  

 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni p. Mgr. Josef Mach a p. Pavel Švarc. 
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1.3 Schválení zápisu 7. ZMČ Brno-jih  Z6/007 ze dne 15.12.2011  
Hlasování:  pro – 13         proti – 0          zdržel se – 4     

Zápis 7. zasedání ZMČ Brno-jih Z6/007 byl schválen bez připomínek.  
 

ad 2) Slib člena ZMČ Brno-jih  
 
Pan starosta oznámil, že  dne 12. 1. 2012 zemřel zastupitel p. Vítězslav Klabík. Požádal 
přítomné, aby uctili jeho památku 1 minutou ticha  (18.02 – 18.03 h).                                                          
 
Poté představil nového člena ZMČ Brno-jih pana Lubomíra Budína, bytem Záhumenice 19, 
619 00 Brno, který se stal náhradníkem na uprázdněný mandát po p. Klabíkovi. 
 
Pan tajemník přečetl text slibu člena zastupitelstva, pan Budín pronesl slovo „slibuji“ a 
podepsal text slibu, který bude uložen u originálu zápisu tohoto zasedání ZMČ Brno-jih. 
 
2.1 Doplnění ZMČ Brno-jih náhradníkem na uprázdněný mandát člena 

ZMČ 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 28. zasedání dne 25. 1.2012 

 
Komentář: Dne 12. 1. 2012 zemřel zastupitel p. Vítězslav Klabík. Dle výsledků voleb do 

obecních zastupitelstev se 1. náhradníkem za uvolněný mandát zastupitele stává 
pan Lubomír Budín, nar. xxx, bytem Záhumenice 19, 619 00  Brno.  

 

Projednáno v RMČ na 28. zasedání R6/028 dne 25. 1. 2012. RMČ Brno-jih vzala na vědomí, 
že dle výsledků voleb do obecních zastupitelstev 2010 se náhradníkem stal  p. Lubomír 
Budín, nar. xxx, bytem Záhumenice 19, 619 00  Brno. RMČ Brno-jih vydala p. Budínovi 
Osvědčení o zvolení členem zastupitelstva MČ Brno-jih a pověřila  starostu jeho podpisem. 
 
Dle § 69 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb. nový člen zastupitelstva obce složí slib:. 
„Slibuji v ěrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 
vykonávat svědomitě, v zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České 
republiky.“ 
Dle § 69 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. nový člen zastupitelstva skládá slib před 
zastupitelstvem obce pronesením slova „slibuji“ a potvrdí složení slibu svým podpisem. 
 
 
Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut  /18.07 h/. 
Pan starosta vyzval přítomné občany, aby se přihlásili, pokud mají nějaké dotazy.  
 
pí xxx – dotaz, zda se může vyjádřit v diskusi k bodu 4.1? 
p. starosta – tato diskuse je určena k tomu, aby občané nemuseli čekat až na konec jednání a 
říct, co je „trápí“. Jinak v průběhu zasedání má občan právo vyjádřit se k tomu, co se jej týká 
– u každého projednávaného bodu, v délce 2 minut dle jednacího řádu. 
 
Občanka – dotaz  na FERAMO - rozšiřování, jak bude pokračovat? 
p. starosta – na RMČ Brno-jih požádal p. Ing. Haranta, aby nastudovali materiály (v komisi 
výstavby a životního prostředí je p. prof. RNDr. Potáček, který se v problematice vyzná). 
Budou dány podklady, pak půjde do RMČ Brno-jih. 
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Ing Harant – zatím nic bližšího nemáme 
ved. SÚ Ing. Ivičičová – na vývěsce KÚ bylo zveřejněno do 26. 1. 2012 Zpracuje se EIA – 
územní rozhodnutí – bude na úřední desce zveřejněno. V rámci ÚŘ se mohou občané 
přihlásit. 
 
Jelikož se nikdo další z přítomných občanů nepřihlásil, ukončil p. starosta tento bod jednání 
/18.12 h/. 
 

ad 3) Regresní náhrada České republice – Ministerstvu pro místní 
rozvoj, Praha 1 

 
3.1  Povinnost regresní náhrady České republice – Ministerstvu pro místní 

rozvoj, Praha 1, 110 15, Staroměstské nám. 6, ve výši 1,915.677,03 Kč a  
nákladů řízení ve výši 114.930,- Kč, která statutárnímu městu Brnu, 
městské části Brno-jih vznikla v důsledku nesprávného úředního 
postupu Stavebního úřadu – Úřadu městské části Brno-jih, při vydání 
stavebního povolení pod č.j. SÚ 1633/98, ze dne 13.5.1998 společnosti 
AUTO H.B. spol. s r.o. 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 27. zasedání dne 11. 1. 2012 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 28. zasedání dne 25. 1. 2012 

 
Komentář: 
Právo regresní náhrady České republice – Ministerstvu pro místní rozvoj, Praha 1, 110 15, 
Staroměstské nám. 6 (dále jen ČR MMR), vzniklo v důsledku pravomocného ukončení 
soudního sporu mezi ČR MMR a společností AUTO H.B. spol. s r.o. a následného 
neúspěšného řízení mezi ČR MMR a statutárním městem Brnem. Konečným rozhodnutím, 
z něhož vyplývá žalovanému městu Brnu povinnost zaplatit žalobci  a jeho právnímu zástupci 
regresní náhradu včetně nákladů řízení v celkové výši  2,030.607,03 Kč, je rozsudek  MS 
v Brně č.j. 30 C 11/2007-95, ze dne 28.5.2010, potvrzený rozsudkem KS Brno č.j. 44 Co 
355/2010-121, ze dne 26.10.2011. Právní moc dne 1. 12. 2011.  
Přisouzená finanční částka byla  MMB postoupena k úhradě MČ Brno-jih přípisem tajemníka 
MMB ing. Loutockého s odkazem na Statut města Brno čl. 76, bod 27, písm. h). 
V této souvislosti byla právnímu zástupci MČ Brno-jih dne 5. 1. 2012 doručena výzva JUDr. 
Aloise Deutsche, právního zástupce ČR MMR k neprodlené úhradě nákladů řízení ve výši 
114.930,- Kč a požadavku na řešení platby ve výši 1,915.677,03 Kč.  
K zabezpečení úhrady 1,915.677,03 Kč a 114.930,- Kč je předkládáno ZMČ Brno-jih               
RO č. 1/2012 a RO č. 1/2012 - doplnění, viz bod 6 programu ZMČ. 
 

Projednáno v RMČ na 27. zasedání R6/027 dne 11. 1. 2012.  
 
Usnesení: 
1. RMČ projednala záležitost regresní náhrady a nákladů řízení České republice – 
Ministerstvu pro místní rozvoj, Praha 1, 110 15, Staroměstské nám. 6, a jejímu právnímu 
zástupci v celkové výši 2,030.607,03 Kč, která statutárnímu městu Brnu, městské části Brno-
jih vznikla v důsledku nesprávného úředního postupu Stavebního úřadu – Úřadu městské části 
Brno-jih, při vydání stavebního povolení pod č. j. SÚ 1633/98, ze dne 13. 5. 1998 společnosti 
AUTO H.B. spol. s r.o. 
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2. RMČ schvaluje provedení RO č. 1/2012 v rozsahu dle přílohy č. 1 k tomuto RO a 
doporučuje Zastupitelstvu MČ jeho odsouhlasení. 
3. RMČ schvaluje podání dovolání proti rozsudku KS Brno č.j. . 44 Co 355/2010-121, ze dne 
26. 10. 2011 prostřednictvím právního zástupce AK Mozga. 
4.  RMČ pověřuje tajemníka zajištěním uplatnění pojistné události na úhradu výše uvedené 
částky u příslušného pojišťovacího ústavu a uplatněním ustanovení Zákoníku práce o 
odpovědnosti zaměstnance za škodu způsobenou zaměstnavateli. 
 
Projednáno v RMČ na 28. zasedání RMČ Brno-jih R6/028 dne 25. 1. 2012.  
 
Usnesení: RMČ Brno-jih odsouhlasila RO č. 1/2012 – doplnění  a  doporučila je 

zastupitelstvu k odsouhlasení.  
 
 
Návrh usnesení:   
 
ZMČ Brno – jih bere na vědomí povinnost regresní náhrady České republice – 
Ministerstvu pro místní rozvoj, Praha 1, 110 15, Staroměstské nám. 6, ve 
výši 1,915.677,03 Kč a nákladů řízení ve výši 114.930,- Kč, která statutárnímu 
městu Brnu, městské části Brno-jih vznikla v důsledku nesprávného úředního postupu 
stavebního úřadu – Úřadu městské části Brno-jih, při vydání stavebního povolení pod č. j. SÚ 
1633/98, ze dne 13. 5. 1998 společnosti AUTO H.B. spol. s r.o. a souhlasí s postupem 
RMČ vyjádřeným v usnesení č. R6/027 bod 3.1, ze dne 11. 1. 2012 a 
v usnesení č. R6/028, bod 5.6, ze dne 25. 1. 2012. 
 
Pan starosta objasnil výše uvedenou situaci ohledně regresní náhrady a předal slovo panu 
JUDr. Františku Mozgovi, aby po bodech, pokud možno laicky pro veřejnost, vysvětlil a řekl, 
jak se vše odehrálo. 
 
Poté proběhla diskuse mezi členy zastupitelstva. Pan starosta poděkoval JUDr. Mozgovi za 
účast na tomto jednání i za nabídku, že pokud bude mít některý ze zastupitelů zájem, může se 
u něj zastavit a podrobně mu vše vysvětlí. Pan JUDr. Mozga v 19.15 h jednání zastupitelstva 
opustil. 
 
Pan starosta přistoupil k projednávání bodu 3.1 
 
Ing. Janský se přihlásil, že podává protinávrh usnesení – doplnit o bod 5 
Pan starosta požádal o písemné předložení protinávrhu. 
Ing. Janský uvedl, že písemný protinávrh nepodá, stačí ústně. 
Pan tajemník upozornil, že dle JŘ musí podat svůj protinávrh písemně. 
Pan starosta navíc upozornil Ing. Janského, že doplňuje bod 5. v usnesení z 27. RMČ Brno-jih 
R6/027 ze dne 11. 1. 2012. Pokud otočí list, najde zde návrh usnesení ZMČ Brno-jih, o 
kterém se bude hlasovat. Nemůže dát doplnění do usnesení RMČ, ale pouze do usnesení 
ZMČ. 
Ing. Janský požadoval rozdělit návrh usnesení na 2 části – 1) bere na vědomí a 2) nesouhlasí. 
 
Pan starosta požádal o písemné předložení protinávrhu usnesení. Než Ing. Janský 
předloží, přerušil projednávání bodu 3.1 /19.20 h/. 
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ad 4) Návrh zastupitelky pí Jiřiny Bočkové ke znovu projednání 
bodů 6.3, 7.1 a 8.2 z 6. zasedání ZMČ Brno-jih Z6/006 ze 
dne 24. 11. 2011 

 
4.1 Žádost xxx, o vyjádření ZMČ Brno-jih k žádosti o změnu ÚPmBrna 

v k.ú. Přízřenice. Jedná se o  parcely č. 243/3, 243/6 a 246/13 v k.ú. 
Přízřenice. Změna spočívá z převedení návrhové plochy BO plochy 
všeobecného bydlení na plochu stabilizovanou BO. Důvodem je 
nezastavěnost daného pozemku z důvodu záplavového území, kdy není 
možné povolit stavbu pro bydlení v návrhové ploše. Pokud bude plocha 
převedena do stabilizované je možné i v záplavovém území v této ploše 
– pokud se jedná o proluku – umístit stavbu pro bydlení. Materiály 
předkládá zastupitelka pí Jiřina Bočková. 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 27. zasedání dne 11. 1. 2012 
Bylo projednáno na Z6/006 dne 24.11.2011 s hlasováním: pro – 17   proti – 0    zdržel se – 1  
 
Projednáno v RMČ na 27. zasedání R6/027 dne 11. 1. 2012 RMČ Brno – jih projednala návrh 
zastupitelky pí Jiřiny Bočkové ke znovu projednání bodů 6.3, 7.1 a 8.2 z 6. zasedání ZMČ 
Brno-jih Z6/006 ze dne 24.11.2011. Vzhledem k tomu, že zastupitelka MČ Brno-jih paní 
Jiřina Bočková nenavrhuje nové usnesení, platí usnesení ZMČ Brno-jih ze dne 24.11.2011. 
 
DISKUSE: 
Pan starosta uvedl, že předejde v dotazování pí xxx  - RMČ navrhuje ponechat v platnosti 
usnesení ZMČ ze dne 24.11.2011 a tím potvrzuje původní usnesení. 
 
pí Bočková – Chtěla by vysvětlit proč požaduje znovu projednat. Chtěla vysvětlit již na 
minulém zasedání. Ráda by se vyjádřila i k bodu 4.2. To co odsouhlasili v bodě 6.3 (pozn. 
dnes 4.1) – protiřečí si z bodem 4.2 – nebylo schváleno (rozšíření cesty – 2 m odkupovat). 
Pokud tu bude stát dům, nikdo cestu nerozšíří. Manželé xxx si postavili garáž, na malém 
pozemku, pokud se dodrží vzdálenost 2 m od hranice pozemku, pak se nedá nic postavit = 
protiřečí si to. 
 
p.starosta – jedná se o záplavové území. Máme snahu, aby se  stavělo dál (město Brno i MČ 
Brno-jih). Nepodařilo se tzv. proluky  zastavět. Pokud se schválí změna z návrhových ploch 
na stabilizované, je možnost zastavět.  
 
Pan starosta přečet návrh usnesení a nechal o něm hlasovat: 
Usnesení: ZMČ Brno – jih ve věci  žádosti xxx o vyjádření ZMČ Brno-jih k žádosti o 

změnu ÚPmBrna v k.ú. Přízřenice, ponechává v platnosti usnesení 
ZMČ Brno-jih ze dne 24.11.2011. 

 
Hlasování:     pro – 10         proti – 1         zdržel se – 7 
Usnesení bylo přijato 
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4.2   Žádost  paní  xxx o vyjádření k odprodeji části pozemku p.č. 314/3 o 
výměře 98 m2  k.ú. Přízřenice, za účelem využití jako zahrada za RD ve 
vlastnictví žadatelky. Materiály předkládá zastupitelka pí Jiřina 
Bočková. 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 27. zasedání dne 11. 1. 2012 
Bylo projednáno na Z6/006 dne 24.11.2011 s hlasováním: pro – 10   proti – 8    zdržel se – 0  
 
Projednáno v RMČ na 27. zasedání R6/027 dne 11. 1. 2012 RMČ Brno – jih projednala návrh 
zastupitelky pí Jiřiny Bočkové ke znovu projednání bodů 6.3, 7.1 a 8.2 z 6. zasedání ZMČ 
Brno-jih Z6/006 ze dne 24.11.2011. Vzhledem k tomu, že zastupitelka MČ Brno-jih paní 
Jiřina Bočková nenavrhuje nové usnesení, platí usnesení ZMČ Brno-jih ze dne 24.11.2011. 
 
DISKUSE: 
Ing. Harant – doplnit, při posunu komunikace – nájemce má předkupní právo 
Ing. Z. Rotrekl – bodem 4.1 jsme to „zabili“. 
Ing. Dočekal – jestliže manželé postaví RD na hraně pozemku, bude málo místa pro cestu. 
p. starosta – SÚ řekne, kde to mohou postavit. 
pí xxx – jedná se  o náš soukromý pozemek! 
 
Návrh usnesení: ZMČ Brno-jih ve věci žádosti paní xxx o vyjádření k odprodeji části 

pozemku p.č. 314/3 o výměře 98 m2  k.ú. Přízřenice, za účelem využití 
jako zahrada za RD ve vlastnictví žadatelky, ponechává 
v platnosti usnesení ZMČ Brno-jih ze dne 24.11.2011. 

  
Pan Petr Hepnárek se přihlásil, že chce podat návrh na změnu usnesení (NZU).  
 
Pan starosta požádal p. Hepnárka, aby svůj návrh předložil písemně – do doby, než 
předloží NZU, přerušil projednávání bodu 4.2. 
 

Pan starosta znovu otevřel bod 3.1 
Pan Ing. Janský předložil písemný protinávrh usnesení k bodu 3.1. Pan starosta jej vyzval 
k přečtení návrhu změny usnesení. 
 
Ing. Janský přečetl nahlas text návrhu změny usnesení: 
ZMČ Brno-jih bere na vědomí povinnost regresní náhrady České republice – Ministerstvu pro 
místní rozvoj, Praha 1, 110 15, Staroměstské nám. 6, ve výši 1,915.677,03 Kč a nákladů řízení 
ve výši 114.930,- Kč, která statutárnímu městu Brnu, městské části Brno-jih vznikla 
v důsledku nesprávného úředního postupu stavebního úřadu – Úřadu městské části Brno-jih, 
při vydání stavebního povolení pod č.j. SÚ 1633/98, z dne 13. 5. 1998 společnosti AUTO 
H.B. spol. s r.o. a souhlasí s postupem RMČ vyjádřeným v usnesení č. R6/027 bod 3.1, ze dne            
11. 1. 2012 a usnesení č. R6/028, bod 5.6, ze dne 25. 1. 2012 s následným doplněním 
usnesení RMČ. 
ad.5. Zastupitelstvo MČ Brno-jih podá na policii ČR Trestní oznámení na neznámého 
pachatele, aby se zjistilo, kdo danou škodu způsobil. 

 
Hlasování o  návrhu Ing. Janského: 
Hlasování:     pro – 7         proti – 9         zdržel se – 2 
Návrh Ing. Janského nebyl přijat. 
Pan starosta přečetl původní  návrh usnesení předkládaný RMČ a nechal o něm hlasovat: 
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Usnesení: ZMČ Brno – jih bere na vědomí povinnost regresní náhrady České 
republice – Ministerstvu pro místní rozvoj, Praha 1, 110 15, 
Staroměstské nám. 6, ve výši 1,915.677,03 Kč a  nákladů řízení ve 
výši 114.930,- Kč, která statutárnímu městu Brnu, městské části Brno-jih 
vznikla v důsledku nesprávného úředního postupu stavebního úřadu – Úřadu 
městské části Brno-jih, při vydání stavebního povolení pod č.j. SÚ 1633/98, ze 
dne 13.5.1998 společnosti AUTO H.B. spol. s r.o. a souhlasí s postupem 
RMČ vyjádřeným v usnesení č. R6/027 bod 3.1, ze dne 11. 1. 
2012 a v usnesení č. R6/028, bod 5.6,  ze dne 25. 1. 2012. 

 
 
Hlasování:     pro – 11         proti – 7         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
Pan starosta znovu otevřel bod 4.2 
Pan Hepnárek předložil písemný protinávrh usnesení k bodu 4.2. Pan starosta jej vyzval 
k přečtení návrhu změny usnesení. 

 
 
Pan Hepnárek přečetl nahlas text návrhu změny usnesení: 
ZMČ Brno-jih ve věci žádosti xxx souhlasí s prodejem pozemku p.č. 314/3 o výměře 98 m²  
v  k.ú. Přízřenice. 

 
Hlasování o  návrhu p. Hepnárka: 
Hlasování:     pro – 8         proti – 10         zdržel se – 0 
Návrh p. Hepnárka nebyl přijat. 

 
 

Pan starosta přečet původní  návrh usnesení předkládaný RMČ a nechal o něm hlasovat: 
Usnesení: ZMČ Brno-jih ve věci žádosti paní xxx o vyjádření k odprodeji části pozemku 

p.č. 314/3 o výměře 98 m2  k.ú. Přízřenice, za účelem využití jako zahrada za RD 
ve vlastnictví žadatelky, ponechává v platnosti usnesení ZMČ Brno-
jih ze dne 24.11.2011. 

 
Hlasování:     pro – 10         proti – 8         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 

 
 

4.3  Návrh obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna o regulaci 
provozu loterí a jiných podobných her. Materiály předkládá 
zastupitelka pí Jiřina Bočková. 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 27. zasedání dne 11. 1. 2012 
Bylo projednáno na Z6/006 dne 24.11.2011 s hlasováním: pro – 10   proti – 8    zdržel se – 0 
ZMB již schválilo pod č. 18/2011 dne 6. 12. 2011. 
 

Projednáno v RMČ na 27. zasedání R6/027 dne 11. 1. 2012 RMČ Brno – jih projednala návrh 
zastupitelky pí Jiřiny Bočkové ke znovu projednání bodů 6.3, 7.1 a 8.2 z 6. zasedání ZMČ 
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Brno-jih Z6/006 ze dne 24.11.2011. Vzhledem k tomu, že zastupitelka MČ Brno-jih paní 
Jiřina Bočková nenavrhuje nové usnesení, platí usnesení ZMČ Brno-jih ze dne 24.11.2011. 
 
Návrh usnesení: ZMČ Brno-jih ve věci návrhu obecně závazné vyhlášky statutárního 

města Brna o regulaci provozu loterí a jiných podobných her, 
ponechává v platnosti usnesení ZMČ Brno-jih ze dne 
24.11.2011.   

 
 

Paní Bočková -  návrh na změnu usnesení (NZU) – nesouhlasit, aby herny nebyly 
v neomezeném množství.  
 
Pan starosta přerušil projednávání bodu 4.3 do doby, než pí Bočková podá písemný návrh na 
změnu usnesení. 
 
Technická poznámka Ing. Janský – zisky z hazardu jdou na centrum do Prahy. 
Pan starosta – toto není technická poznámka 
 
V 19,40 h pan MUDr. Stehlík opustil zasedání ZMČ Brno-jih ⇒⇒⇒⇒17 členů ZMČ Brno-jih. 
 
 

ad 5) Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Brno-jih  
 

5.1 Smlouva o poskytnutí dotací z rozpočtu MČ Brno-jih 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 28. zasedání dne 25. 1. 2012 

                                                  
Projednáno v RMČ Brno-jih na 28. zasedání dne 25. 1. 2012 RMČ Brno-jih neschválila 
znění smlouvy uzavírané mezi viz tabulka a Statutárním městem Brnem-Městskou částí 
Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno a nedoporučila ZMČ její schválení. 
                                                       
Zdůvodnění:  
Jedná se o smlouvu na poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu roku 2012 MČ Brno-jih ve 
výši 40.000,-- Kč viz.tabulka. Zároveň se jedná o podporu de minimis tj. podporu malého 
rozsahu.  
 

Název organizace Částka 
dotace 

1. Brněnská společnost příznivců letců RAF Emila Bočka, o.s., Zábrdovická 10, 615 00 Brno 40.000,-- 

CELKEM  DOTACE 40.000,-- 
 
Usnesení:  ZMČ Brno-jih neschvaluje znění smlouvy uzavírané mezi organizací viz. 

tabulka a Statutárním městem Brnem-Městskou částí Brno-jih, Mariánské 
náměstí 13, 617 00 Brno.  

 
Hlasování:     pro – 11         proti – 0         zdržel se – 6 
Usnesení bylo přijato 
 
Pan starosta přistoupil k projednávání bodu 6.1 
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ad 6) Rozpočtové opatření 
 

6.1 Rozpočtové opatření č. 10/2011 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 26. zasedání dne 21.12.2011 

 
Komentář: V rozpočtovém opatření je ošetřeno přijetí a následné použití finančního daru od 

firmy Multigate a.s. ve výši Kč 500 tis. Kč na účel uvedený ve smlouvě, tj. na 
investiční akci „Přírodní koupací biotop“. 

 
Dotaz Ing. Lamparter – co je firma Multigate a.s.? 
p. starosta – hrací přístroje 
 
Usnesení: ZMČ Brno-jih bere na vědomí provedení RO č. 10/2011 –   viz.příloha.   
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 1         zdržel se – 6 
Usnesení bylo přijato 
 
Pan MUDr. Stehlík se vrátil zpět na zasedání ZMČ Brno-jih ⇒⇒⇒⇒18 členů ZMČ Brno-jih. 
 

6.2  Rozpočtové opatření č. 1/2012 
 Projednáno v RMČ Brno-jih na 27. zasedání dne 11. 1. 2012 

 

Komentář: Náklady řízení v souvislosti s regresní náhradou právnímu zástupci                        
JUDr. Aloisi Deutschovi, právnímu zástupci ČR MMR k neprodlené úhradě 
nákladů řízení ve výši 114.930,- Kč. 

 
Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 1/2012 – viz příloha. 
 
Hlasování:     pro – 11         proti – 0         zdržel se – 7 
Usnesení bylo přijato 
 

6.3 Doplnění  „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih ur čených 
k postupné realizaci“  

 
Komentář: Na základě požadavku ÚMČ Brno-jih  doplňujeme bod č. 3 kap. 710 str. 1 

„Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci“ 
následovně:  

 
Kap.710 – Doprava 
 

3. Zvýšení bezpečnosti na ulici Sokolova a Bohunická. 
 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje  rozšíření  „Seznamu investičních akcí v MČ                                   
Brno-jih  určených  k  postupné  realizaci“  o bod č. 3  kap. 710  str. 1                                   
viz příloha č. 1.  

 

Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato 
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6.4  Rozpočtové opatření č. 1/2012 - doplnění  
Projednáno v RMČ Brno-jih na 28. zasedání dne 25. 1. 2012 

 

Komentář: Předmětem rozpočtového opatření je přesun finančních prostředků na 
vybudování investiční akce dle seznamu investičních akcí roku 2012 – 
Řešení parkovacího stání  v obytné části Komárov – sídliště, finanční 
prostředky na novou investiční akci „Zvýšení bezpečnosti na ulici Sokolova 
a Bohunická“ a dále pak navýšení položky na úhradu regresní náhrady dle 
rozhodnutí soudu Ministerstvu pro místní rozvoj ČR. 

 

Návrh usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 1/2012-doplnění – 
viz příloha. 

  
Dotaz Ing. Lamparter – Kde se vezmou prostředky a z jaké kapitoly bude přesun? 
Odp. Bc. Bártová (vedoucí FO) – bude předloženo na příštím zasedání ZMČ Brno-jih – 
v závěrečném účtu, který bude předmětem projednávání. 
 
Návrh Ing. Lampartera – rozdělit návrh usnesení  - regresní náhrada a další investiční 
záměr 
 
Pan starosta opět požádal Ing. Lampartera o písemné předložení návrhu usnesení. Přerušil 
projednávání bodu 6.4, než Ing. Lamparter předloží svůj návrh. 
 

Pan starosta znovu otevřel bod 4.3 
Paní Bočková předložila písemný protinávrh usnesení k bodu 4.3. Pan starosta ji vyzval  k 
přečtení návrhu změny usnesení. 
 
Paní Bočková předložila písemný protinávrh usnesení k bodu 4.3 a přečetla nahlas text 
návrhu změny usnesení: 
 
ZMČ Brno-jih ve věci návrhu obecně závazné vyhlášky stat. města Brna o regulaci provozu 
loterií a jiných podobných her ruší usnesení ZMČ Brno-jih ze dne 24. 11. 2011. 
ZMČ neschvaluje ob. záv. vyhl.  stat. m. Brna č. …./2011 a zakazuje provozování loterií a 
jiných pod. her na celém svém území. 
 
Hlasování o  návrhu pí Bočkové: 
Hlasování:     pro – 8         proti – 9         zdržel se – 1 
Návrh pí Bočkové nebyl přijat. 

 
 
 

Pan starosta přečetl původní  návrh usnesení předkládaný RMČ a nechal o něm hlasovat: 
Usnesení: ZMČ Brno-jih ve věci návrhu obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna 

o regulaci provozu loterí a jiných podobných her, ponechává v platnosti 
usnesení ZMČ Brno-jih ze dne 24.11.2011.   

 
Hlasování:     pro – 10         proti – 7         zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato 
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ad 7) Různé   
 
7.1 Informace p. starosty 
1) Informace se týká Územního plánu Dolních Heršpic a Přízřenic. Na minulém jednání ZMB 

p. starosta hovořil s náměstkem primátora p. Mackem, který má tuto oblast na starost. 
V současné době se dopracovávají některé věci na Studii D.H. a P.  Je předpoklad, že 
v průběhu několika dnů, příp. týdnů, dojde k setkání i s vedením OÚPRu, jakým způsobem 
bude dál probíhat projednávání této „Studie“. 

  
2) Informace se týká opět Přízřenic, konkrétně pozemků „Na Slunné louce“ (p. starosta má 

materiály s sebou, kdyby měl někdo zájem). Na předminulém jednání zastupitelstva byly 
všem dány podklady toho, co je vlastně teď ve vlastnictví města Brna. V podstatě byly 
vysměňovány 2 velké pozemky a  jeden pozemek – tam byla smlouva o smlouvě budoucí, 
protože se objevily nějaké právní spory. Toto je již dořešeno. A na majetkové komisi na 
městě, které je p. starosta členem, 31. ledna byl dán návrh do Rady a dále do 
Zastupitelstva na směnu toho posledního třetího pozemku. Jde to do RMB 8. února a 
předpokládá, že na ZMB by to mělo jít 5. března. 

 
p. místostarosta Ing. Jonáš 
Krátká glosa ke kolegům – doporučil by přečíst si „Příručku zastupitele“. ZMČ může dát úkol 
RMČ, ale nemůže podávat trestní oznámení.  
K pí Bočkové – dávali jsme městu pouze stanovisko, my jsme nerozhodovali. Předkládají 
návrhy, které nelze odsouhlasit. Nelze spojovat 2 body do jednoho. 
 
 
V 19,15 h pan MUDr. Stehlík opustil zasedání ZMČ Brno-jih ⇒⇒⇒⇒17 členů ZMČ Brno-jih. 
 
Požadavek Ing. D. Rotrekla: 
Přál by si, aby v zápisu u bodu 4.3 bylo uvedeno „jmenovitě“ konkrétně u jeho osoby, že 
nesouhlasil. Domnívá se, že se jedná o úplatek firmy (jeho dojem).  
p. starosta – Toto měl Ing. D. Rotrekl uvést při projednávání tohoto bodu. Chtěl „pokárat“               
p. místostarostu, aby nepoučoval kolegy, ale měl pravdu. 
 

Pan starosta znovu otevřel bod 6.4 
Ing. Lamparter předložil písemný protinávrh usnesení k bodu 6.4. Pan starosta jej vyzval 
k přečtení návrhu změny usnesení. 
 
Ing. Lamparter předložil písemný protinávrh usnesení k bodu 6.4. a přečetl nahlas text návrhu 
změny usnesení. Jelikož částka, kterou uvádí Ing. Lamparter – opravila jej Bc. Bártová, není 
správná, přerušil p. starosta opět projednávání tohoto bodu, dokud nebude předložen návrh 
usnesení s přesnou částkou. 
 
Projednávání zasedání se opět přesunulo do bodu Různé 

 
Ing. Janský – proč nelze umožnit Ing. D. Rotreklovi, aby vyjádřil svůj požadavek? 
p. starosta – nelze zpětně k tomuto bodu (má možnost při projednávání). 
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Pan starosta podal návrh na poskytnutí prostoru v délce 5 minut pro 
občany  (20.00 – 20.05 h) 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Návrh p. starosty byl přijat 
 
pí xxx – Dotaz, v listopadu loňského roku byla její žádost schválena, jak často bude možno 
znovu otevřít, tak jak to vyvolala pí zastupitelka Bočková? 
 
p. starosta – Tak, jak zastupitelstvo schválilo, bylo odesláno a bude se projednávat (RMČ 
ponechává v platnosti usnesení ZMČ Brno-jih ze dne 24.11.2011). Každý zastupitel má právo 
předkládat k projednávání „donekonečna“. 
 
Ing. Harant – doplnil, že každý zastupitel, když toto dělá, po právní stránce se vystavuje 
riziku, že ponese následky (soudní spor s žadatelem). 
 

Pan starosta znovu otevřel bod 6.4 
Ing. Lamparter předložil písemný protinávrh usnesení k bodu 6.4. Pan starosta jej vyzval 
k přečtení návrhu změny usnesení. 
 
 
Ing. Lamparter p ředložil písemný protinávrh usnesení k bodu 6.4. a přečetl nahlas text 
návrhu změny usnesení: 
 
Rozpočtové opatření č. 1/2012 doplnění 
Výdaje: 
719/6171/5909  Ostatní finanční operace j.n.                                                            -300.000,-- 
739/2219/6121  Investice, ostatní komunikace(park.stání – sídliště)                       +200.000,-- 
710/2212/6121  Investice, zvýšení bez.na ulici Sokolova a  Bohunická                  +100.000,-- 
    
Celkem:                                                                                                                                   0,-- 
 
Celková výše upraveného rozpočtu po provedení RO č.1/2012 – doplnění  tedy činí 
61,387.000,-- Kč. 
 
Hlasování o  návrhu Ing. Lampartera: 
Hlasování:     pro – 6         proti – 9         zdržel se – 2 
Návrh Ing. Lampartera nebyl přijat. 

 
 

Pan starosta přečet původní  návrh usnesení předkládaný RMČ a nechal o něm hlasovat: 
Usnesení: ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č.1/2012-doplnění – viz příloha. 
 
Hlasování:     pro – 11         proti – 5         zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato 
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7.2 Dotazy a připomínky 
 

Ing. Lamparter:  dotaz, jak zní bod 5.6 z 28. RMČ Brno-jih ze dne 25. 1. 2012? 
p. starosta: Ještě není vyhotovený zápis z RMČ. Požádal  p. tajemníka, aby přinesl 
„rozpracovaný“ koncept zápisu. Usnesení bodu 5.6 je uvedeno v předkládaném materiálu 
bodu 3.1 (na druhé straně). 
 
p. Hepnárek: Je potřeba přidat ještě jednu lampu u cyklistické stezky u sezení. Schází se zde 
tzv. „zlatá mládež“ z H. Heršpic – je potřeba místo osvětlit. 
 
Ve 20.05 h opustil zasedání p. Pavel Švarc ⇒⇒⇒⇒ 16 členů ZMČ Brno-jih. 
 
 
7.3  Závěr 

  Pan starosta poděkoval přítomný členům zastupitelstva za účast na tomto zasedání a 
ukončil 8. zasedání ZMČ Brno-jih. 

 

  Ukončení zasedání ve 20.10 h. 
 
 
 
Zapsala: Pažoutová D. 
V Brně dne  03.02.2012 
 
 
 
Ověřili dne: ………………………………………………… 
 
 
 
p. Mgr. Josef Mach ..………………………………………….. 
 
 
 
p. Pavel Švarc…………………………………………………. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                 Mgr. Josef Haluza 
                                                                                        starosta MČ Brno-jih 


